
 

 
 

 
Finanšu komitejas sēdes  

protokols Nr. 10 

Carnikavā, Carnikavas pagastā, Ādažu novadā   2024. gada 21. augustā 
 
Sēdes sasaukšanas vieta un laiks: Stacijas ielā 5, Carnikavā, Sēžu zālē, plkst. 9.00. 

Kārtējā atklātā sēde sasaukta Ādažu novada pašvaldības domes 2023. gada 14. jūnija 
reglamenta Nr. 2 “Ādažu novada pašvaldības darba reglaments” noteiktajā kārtībā.  

Sēdi vada: KARĪNA MIĶELSONE (LRA). 

Sēdi protokolē: Administratīvās nodaļas vecākā referente Sintija Tenisa. 

Komitejā pavisam 15 deputāti.  

Komitejas sēdē piedalās 14 deputāti:  

komitejas locekļi: Sniedze Brakovska (LRA), Valērijs Bulāns (LRA), Kerola Dāvidsone 
(LRA), Arta Deniņa (JKP) (piedalās attālināti, izmantojot tiešsaistes videokonferences sarunu 
rīku, nereģistrējoties DVS “Namejs City”, izņemot, darba kārtības 19. jautājumu), Genovefa 
Kozlovska (LZS), Antra Krasta (LZS), Imants Krastiņš (JKP) (piedalās klātienē līdz plkst. 
12.25, no plkst. 12.25 piedalās attālināti, izmantojot tiešsaistes videokonferences sarunu rīku), 
Kristīne Lakševica (LRA), Jānis Leja (S) (piedalās sēdē līdz plkst. 12.25), Gatis Miglāns (LZS) 
(piedalās attālināti, izmantojot tiešsaistes videokonferences sarunu rīku, komandējuma dēļ), 
Raivis Pauls (LZS), Liāna Pumpure (LRA), Jānis Vaivads (LZP). 

nepiedalās (attaisnotu iemeslu dēļ): Arnis Rozītis (LRA). 

Personas, kurām sēdē dots vārds: 

Centrālās pārvaldes darbinieki: Ivo Bērziņš, Iveta Grīviņa – Dilāne, Ilona Gotharde, Sarmīte 
Mūze, Inga Pērkone, Guntis Porietis, Nadežda Rubina, Anita Snigereva, Inga Švarce, Ilze 
Vanka - Krilovska. 

citi: SIA “Procesu analīzes un izpētes centrs” pārstāvis Uldis Bethers, pašvaldības aģentūras 
“Carnikavas komunālserviss” direktora 2. vietnieks Lauris Bernāns, SIA “InnoMatrix” pārstāve 
Līga Brasliņa, pašvaldības aģentūras “Carnikavas komunālserviss” direktors Gunārs Dzenis, 
Ādažu novada pašvaldības policijas priekšnieks Oskars Feldmanis, SIA “InnoMatrix” pārstāve 
Agita Mežjāne – Pelša, pašvaldības aģentūras “Carnikavas komunālserviss” Vides pārvaldības 
nodaļas vadītājs Edgars Sliede, Pašvaldības mantas iznomāšanas un atsavināšanas komisijas 
priekšsēdētājs Edvīns Šēpers. 

DARBA KĀRTĪBĀ: 

1. Par Finanšu komitejas šā gada 21. augusta sēdes darba kārtības apstiprināšanu. 

2. Informatīvs ziņojums par “Gaujas upes hidrauliskā modeļa un ietekmes uz tautsaimniecību 
novērtējuma starpziņojums”. 
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3. Par saistošo noteikumu “Grozījumi Ādažu novada pašvaldības 2023. gada 26. aprīļa 
saistošajos noteikumos Nr. 11/2023 “Par pašvaldības pabalstu ēdināšanai pirmsskolas un 
vispārējās izglītības iestādēs Ādažu novadā”” projektu. 

4. Par nekustamā īpašuma nodokļa atvieglojumiem. 

5. Par nekustamo īpašumu “Muzeja iela 5” un “Sintēzes iela 7” izsoļu atzīšanu par 
nenotikušām un atkārtotu izsoļu rīkošanu. 

6. Par nosacītās cenas apstiprināšanu zemes daļai Melleņu ielā 26, Gaujā. 

7. Par nosacītās cenas apstiprināšanu pašvaldības nekustamajiem īpašumiem Lindas iela 2 un 
Lindas iela 4, Kadagā. 

8. Par nolikuma “Grozījumi Ādažu novada pašvaldības 2021. gada 24. novembra nolikumā 
Nr. 18 “Ādažu novada sadarbības teritorijas civilās aizsardzības komisijas nolikums”” 
projektu. 

9. Par finansējumu policijas operatīvā transportlīdzekļa nomai. 

10. Par grozījumu Ādažu novada pašvaldības domes 2024. gada 27. jūnija lēmumā Nr. 231 
“Par valsts nekustamā īpašuma atsavināšanu”. 

11. Par atkritumu apsaimniekošanas maksu Ādažu pagastā. 

12. Par atkritumu apsaimniekošanas maksu Carnikavas pagastā. 

13. Par izmaiņām pašvaldības aģentūras “Carnikavas komunālserviss” struktūrā un 
grozījumiem Ādažu novada pašvaldības 2023. gada 28. decembra lēmumā Nr. 499 “Par 
pašvaldības amatpersonu un darbinieku mēnešalgām 2024. gadā”. 

14. Par Erasmus+ programmas “Personu mobilitātes mācību nolūkos” skolu izglītības sektora 
projekta īstenošanu. 

15. Par Siguļu pirmsskolas izglītības iestādes “Piejūra” izglītojamo peldētapmācību. 

16. Par nepabeigtās būvniecības objekta izslēgšanu no grāmatvedības uzskaites. 

17. Par finanšu līdzekļu pārcelšanu Izglītības un jaunatnes nodaļas funkciju nodrošināšanai. 

18. Par grozījumiem pašvaldības 2024. gada budžetā. 

19. Par pašvaldības aģentūras “Carnikavas komunālserviss” direktora 5. gadu darba atskaiti. 

20. Informatīvs ziņojums par operatoru izvietotajām mobilo sakaru iekārtām uz pašvaldībai 
piederošiem objektiem. 

21. Informatīvs ziņojums par projekta Nr. 3.3.1.0/17/I/025 “Uzņēmējdarbības attīstībai 
nepieciešamās infrastruktūras attīstība Carnikavas pagasta Garciemā” uzraudzību. 

22. Par skolēnu autobusa Iveco Daily 35S pārdošanu izsolē. 

1. Par Finanšu komitejas šā gada 21. augusta sēdes darba kārtības apstiprināšanu 
(Karīna Miķelsone ) 

Ierosina izņemt no darba kārtības 5. jautājumu “Par nosacītās cenas apstiprināšanu 
nekustamajam īpašumam Katleru ielā 7, Āņos” un papildināt darbu ar 22. jautājumu “Par 
skolēnu autobusa Iveco Daily 35S pārdošanu izsolē”, attiecīgi mainot pārējo jautājumu 
numerāciju. Ierosina apstiprināt Finanšu komitejas šā gada 21. augusta sēdes darba kārtību. 

Atklāti balsojot, ar 13 balsīm “Par”, “Pret” – nav, “Atturas” – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 

Apstiprināt Finanšu komitejas šā gada 21. augusta sēdes darba kārtību. 
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2. Informatīvs ziņojums par “Gaujas upes hidrauliskā modeļa un ietekmes uz 
tautsaimniecību novērtējuma starpziņojums” 

(Ilze Vanka-Krilovska) 

Ziņo par projekta “Jauna aizsargdambja un sūkņu stacijas izbūve, Gaujas upes kreisā krasta 
nostiprinājums Ādažu novadā” Gaujas upes hidrauliskā modeļa un ietekmes uz tautsaimniecību 
novērtējuma izstrādes gaitu. 

U. BETHERS ziņo par Gaujas upes hidraulisko modeli posmā no Gaujas upes ietekas jūrā līdz 
Ādažu, Saulkrastu un Siguldas novada robežai (1. pielikums). 

A. MEŽJĀNE – PELŠA ziņo par Gaujas upes hidrauliskā modeļa un ietekmes uz 
tautsaimniecību novērtējuma izstrādi (2. pielikums). 

K. MIĶELSONE, V. BULĀNS, I. KRASTIŅŠ, J. LEJA, U. BETHERS, A. MEŽJĀNE – 
PELŠA debatē par: 

1. plūdu tendencēm un to izmaiņām; 

K. MIĶELSONE vērš uzmanību, ka ir būtiski mainījušās plūdu tendences un pašreiz plūdi ir 
vairākas reizes gadā un kļuvuši intensīvāki, kā arī VUGD izsūta brīdinājuma ziņas ar 
oranžajiem un sarkanajiem brīdinājumiem, savukārt prezentācijas dati neatspoguļo esošo plūdu 
situācijas saasinājumu; 

U. BETHERS vērš uzmanību, ka attiecībā uz plūdiem ir subjektīva uztvere, un plūdu izmaiņas 
desmit gadu periodā ir nebūtiskas, lai arī kopējā plūdu situācija nav mierīga, tā nav būtiski 
mainījusies un to apstiprina plūdu statistikas dati; 

2. Gaujas upes gultni un iespējām to koriģēt; 

U. BETHERS skaidro, ka dziļuma sadalījums nav mainījies, gultnes ģeometrijā nav būtisku 
izmaiņu. Šķērsprofilu uzmērījumi un Gaujas gultnes ģeometrija ir atpazīstama, savukārt, 
saliņas, kuras pārvietojas upes vidū un grauž ārējo krastu, piesērē iekšējo malu, ir dabisks upes 
gultnes evolūcijas process. Iejaukšanās dabiskos procesos ir pašvaldības izvēle - cīnīties pret 
dabiskiem procesiem, sargājot īpašumus urbānā vidē; 

3. Gaujas upes dziļuma sadalījumu, evolūciju un viļņa dinamiku; 

U. BETHERS skaidro, ka noslēgtajā līguma nav prasību vērtēt dziļuma sadalījumu, evolūciju 
un viļņa dinamiku, un pašvaldībai ir jāizšķiras vai veikt šādu pētījumu. Pašreiz pētījuma mērķis 
ir saprast vai bija būtiskas izmaiņas Gaujas upes gultnē, kā arī pētījuma gaitā ir secināts, ka 
priekš aplūstošo teritoriju novērotas izmaiņas nav būtiskas. Savukārt, ja krastā pie Kadagas tilta 
būtu hidrobūve un būtu redzams, ka Gaujas upes ārējais līkums mainās, saliņas mainās, būtu 
nepieciešams veikt padziļinātu izpēti; 

4. par smilts sūknēšanu no Gaujas upes; 

U. BETHERS skaidro, ka ar smilts sūknēšanu no Gaujas upes nevar novērst krasta eroziju, ja 
izņem smiltis no gultnes, tām ir jānāk arī klāt. Smilts sūknēšana konkrētā līkumā var uzlabot 
situāciju līkuma ārējā malā, savukārt, ja izņem smiltis no gultnes - tad gultne negraužas citā 
vietā, ūdens tek pa vietu kur ir padziļināts, bet kopējā Gaujas smilšu bilancē tam nav ietekmes. 
Smilšu izņemšana ir labvēlīga tuvāk esoša Gaujas gultnes stabilizācijā un saglabāšanā. Tomēr 
nav skaidri nosakāma vieta, kurā nepieciešams veikt smilšu sūknēšanu – nevar pateikt kādēļ 
smilšu sūknēšana jāveic vienā konkrētā vietā, tikpat labi smilšu sūknēšana var būt citos 
līkumos, kur grib pretoties dabiskā ārējā līkuma krasta erozijai; 

5. sanešiem Gaujas upē; 
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U. BETHERS skaidro, ka, ja ar sanešiem tiek domāts materiāls, ko nes Gauja - koki, tie var 
iekrist bedrē, bet var arī aizķerties aiz tilta balstiem vai citās vietās. Nepieciešams ņemt vērā, 
ka dabā notiek pārmaiņas un īpašumos pie Gaujas upes krasta ir novērojumi teritorijas 
samazinājumi. Vērš uzmanību, ka aplūkos smilts sūknēšanu Gaujas upē, tomēr nepētīs smilšu 
bilanci Gaujas upē, nepētīs kā un kāpēc mainās Gaujas gultne. 

K. MIĶELSONE aicina I. Vanku - Krilovsku informēt un aicināt pašvaldības domes deputātus 
piedalīties Plūdu projekta darba grupas darbā. 

Atklāti balsojot, ar 13 balsīm “Par”, “Pret” – nav, “Atturas” – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 

Pieņemt informāciju zināšanai. 

3. Par saistošo noteikumu “Grozījumi Ādažu novada pašvaldības 2023. gada 26. aprīļa 
saistošajos noteikumos Nr. 11/2023 “Par pašvaldības pabalstu ēdināšanai pirmsskolas 

un vispārējās izglītības iestādēs Ādažu novadā”” projektu 
(Raivis Pauls) 

Ziņo par ēdināšanu izglītības iestādēs (3. pielikums). 

Atklāti balsojot, ar 13 balsīm “Par”, “Pret” – nav, “Atturas” – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 

1. Atbalstīt saistošo noteikumu “Par saistošo noteikumu “Grozījumi Ādažu novada 
pašvaldības 2023. gada 26. aprīļa saistošajos noteikumos Nr. 11/2023 “Par pašvaldības 
pabalstu ēdināšanai pirmsskolas un vispārējās izglītības iestādēs Ādažu novadā”” 
projektu un virzīt to izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 29. augusta sēdē. 

2.  Uzdot pašvaldības Centrālās pārvaldes Izglītības un jaunatnes nodaļai sagatavot 
protokollēmumu par nepieciešamo līdzekļu pārcelšanu no Ādažu Sociālā dienesta 
brīvprātīgo iniciatīvu finansējuma un virzīt to izskatīšanai Finanšu komitejas šā gada 
20. novembra sēdē. 

3. Uzdot pašvaldības izglītības iestādēm līdz šā gada 2. septembrim izstrādāt kārtību par 
neizmantoto valsts budžeta līdzekļu izlietošanu 5., 6., 7., 8. un 9. klašu izglītojamo 
ēdināšanai un par to informēt izglītojamo vecākus atbilstoši saistošajiem noteikumiem. 

4. Par nekustamā īpašuma nodokļa atvieglojumiem 
(Ilona Gotharde) 

Ziņo par SIA “4invest” (adrese: Citadeles iela 1A, Rīga, LV-1010) un SIA “JS Property” 
(adrese: Upeslejas, Skolas iela 2-14, Stopiņu pagasts, Ropažu novads, LV-2118) šā gada 30. 
jūlija iesniegumu (reģ. Nr. ĀNP/1-11-1/24/3893) un Biedrības “Saules pļavas” (adrese: Ūbeļu 
iela 3-1, Ādaži, Ādažu novads, LV-2164) šā gada 30. jūlija iesniegumu (reģ. Nr. ĀNP/1-11-
1/24/3894) ar lūgumu atzīt par publisku labumu un pieņemt lēmumu par nekustamā īpašuma 
nodokļu atvieglojumu piešķiršanu saistībā ar plānotā pašvaldības īpašuma “Cīruļu iela” seguma 
atjaunošanu. 

Atklāti balsojot, ar 13 balsīm “Par”, “Pret” – nav, “Atturas” – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma “Par nekustamā īpašuma nodokļa atvieglojumiem” projektu un virzīt 
to izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 29. augusta sēdē. 

5. Par nekustamo īpašumu “Muzeja iela 5” un “Sintēzes iela 7” izsoļu atzīšanu par 
nenotikušām un atkārtotu izsoļu rīkošanu 

(Edvīns Šēpers) 

Ziņo par pašvaldības nekustamā īpašuma ar kadastra numuru 8052 008 1600, kas sastāv no 
neapbūvētas zemes vienības 0,4265 ha platībā ar kadastra apzīmējumu 8052 008 1576 un adresi 
Muzeja iela 5, Mežgarciems, Carnikavas pagasts, Ādažu novads un pašvaldības nekustamā 
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īpašuma ar kadastra numuru 8052 008 1603, kas sastāv no neapbūvētas zemes vienības 0,7001 
ha platībā ar kadastra apzīmējumu 8052 008 1567 un adresi Sintēzes iela 7, Mežgarciems, 
Carnikavas pagasts, Ādažu novads, atkārtoto izsoļu atzīšanu par nenotikušajām, ievērojot to, 
ka izsolēm nav autorizējies neviens izsoles dalībnieks. 

Atklāti balsojot, ar 13 balsīm “Par”, “Pret” – nav, “Atturas” – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma “Par nekustamo īpašumu “Muzeja iela 5” un “Sintēzes iela 7” izsoļu 
atzīšanu par nenotikušām un atkārtotu izsoļu rīkošanu” projektu un virzīt to izskatīšanai 
pašvaldības domes šā gada 29. augusta sēdē. 

6. Par nosacītās cenas apstiprināšanu zemes daļai Melleņu ielā 26, Gaujā 
(Edvīns Šēpers) 

Ierosina apstiprināt atsavināšanai nodotā pašvaldības nekustamā īpašuma ar kadastra numuru 
8052 002 848, sastāvā ietilpstošas apbūvētas zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 8052 002 
0848, platība 0,052 ha, adrese: Melleņu iela 26, Gauja, Carnikavas pagasts, Ādažu novads, ½ 
(vienas otrās) domājamās daļas nosacīto cenu 2800 euro. 

Atklāti balsojot, ar 13 balsīm “Par”, “Pret” – nav, “Atturas” – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma “Par nosacītās cenas apstiprināšanu zemes daļai Melleņu ielā 26, 
Gaujā” projektu un virzīt to izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 29. augusta sēdē. 

7. Par nosacītās cenas apstiprināšanu pašvaldības nekustamajiem īpašumiem Lindas 
iela 2 un Lindas iela 4, Kadagā 

(Edvīns Šēpers) 

Ziņo par nosacītās cenas apstiprināšanu atsavināšanai nodotajam pašvaldības nekustamajam 
īpašumam ar kadastra numuru 8044 005 0459, kas sastāv no zemes vienības 0,2412 ha platībā 
ar kadastra apzīmējumu 8044 005 0459 un adresi Lindas iela 2, Kadaga, Ādažu pagasts, Ādažu 
novads - 25802 euro un nekustamajam īpašumam 8044 005 0460, kas sastāv no zemes vienības 
0,2498 ha platībā ar kadastra apzīmējumu 8044 005 0460 un adresi Lindas iela 4, Kadaga, 
Ādažu pagasts, Ādažu novads - 27859 euro. 

K. MIĶELSONE, V. BULĀNS, I. KRASTIŅŠ, J. LEJA, I. GOTHARDE debatē par nekustamo 
īpašumu atsavināšanas kārtību, noteikto nekustamo īpašumu nosacītās cenas apstiprināšanu un 
tās apmēru. 

Atklāti balsojot, ar 12 balsīm “Par” (Sniedze Brakovska (LRA), Valērijs Bulāns (LRA), Kerola 
Dāvidsone (LRA), Antra Krasta (LZS), Imants Krastiņš (JKP), Genovefa Kozlovska (LZS), 
Kristīne Lakševica (LRA), Gatis Miglāns (LZS), Karīna Miķelsone (LRA), Raivis Pauls (LZS), 
Liāna Pumpure (LRA), Jānis Vaivads (LZP)), “Pret” – nav, “Atturas” – 1 (Jānis Leja (S)), 
KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma “Par nosacītās cenas apstiprināšanu pašvaldības nekustamajiem 
īpašumiem Lindas ielā 2 un Lindas ielā 4, Kadagā” projektu un virzīt to izskatīšanai 
pašvaldības domes šā gada 29. augusta sēdē. 

8. Par nolikuma “Grozījumi Ādažu novada pašvaldības 2021. gada 24. novembra 
nolikumā Nr. 18 “Ādažu novada sadarbības teritorijas civilās aizsardzības komisijas 

nolikums”” projektu 
(Ivo Bērziņš) 

Ziņo par grozījumiem Ādažu novada sadarbības teritorijas civilās aizsardzības komisijas 
sastāvā, kurā tiek iekļauts komisijas loceklis - Ādažu novada pašvaldības policijas priekšnieks 
Oskars Feldmanis un pašvaldības aģentūras “Carnikavas komunālserviss” direktora 1. vietnieks 
Artis Brūveris, kā arī tiek noteikts, ka komisijas loceklis - pašvaldības izpilddirektors Guntis 
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Porietis darbojas Ādažu novada pašvaldības domes priekšsēdētājas amata atbildības jomās 
viņas prombūtnes laikā. 

Atklāti balsojot, ar 13 balsīm “Par”, “Pret” – nav, “Atturas” – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt nolikuma “Grozījumi Ādažu novada pašvaldības 2021. gada 24. novembra 
nolikumā Nr. 18 “Ādažu novada sadarbības teritorijas civilās aizsardzības komisijas 
nolikums”” projektu un virzīt to izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 29. augusta sēdē. 

9. Par finansējumu policijas operatīvā transportlīdzekļa nomai 
(Oskars Feldmanis) 

Ziņo, ka Ādažu novada pašvaldības policijas (turpmāk – ĀNPP) 2024. gada budžeta sadaļā 
EKK 5239 tika apstiprināts finansējums pirmajai iemaksai 7000 euro (ar PVN) apmērā jauna 
aprīkota policijas operatīvā transportlīdzekļa iegādei operatīvajā līzingā. Turpmāko piecu gadu 
laikā līzinga summa tika plānota 60000 euro (ar PVN). 2024. gada 4. jūnijā tika izsludināts 
atkārtots iepirkums Nr. ĀNP 2024/84 par transportlīdzekļa iegādi atklātā konkursā pilna servisa 
nomā uz piecu gadu termiņu. Ar Ādažu novada pašvaldības Iepirkumu komisijas 2024. gada 
26. jūlija lēmumu par uzvarētāju tika atzīta SIA “Autolux Latvia”, reģ.  Nr. 40203175477, kas 
piedāvāja pakalpojumu ar kopējo nomas maksu 81837,88 euro (ar PVN (tai skaitā, pirmā 
iemaksa un ikmēneša maksājums veido 1262,25 euro 60 mēnešu periodā)). Nomas maksā 
ietilpst visi ar transportlīdzekļa uzturēšanu saistītie izdevumi, izņemot degvielu un 
transportlīdzeklī uzstādītās papildu sistēmas uzturēšanu. Iegādājoties jaunu transportlīdzekli 
nomā bez pilna servisa pakalpojumiem, ĀNPP ir jānodrošina visi ar transportlīdzekļa 
uzturēšanu saistītie pasākumi, proti, jāveic OCTA un KASKO apdrošināšana, regulārās 
tehniskās apkopes, dilstošo detaļu (kas neietilpst garantijas remontā) nomaiņa, ziemas un 
vasaras riepu iegāde, pēcgarantijas apkopes un remontdarbu organizēšana, u.c. Šo darbu 
izmaksas 60 mēnešu periodā nav prognozējamas, bet ticami varētu veidot aptuveni 21900 euro 
(tai skaitā PVN). Tādējādi, kopējās transportlīdzekļa izmaksas piecu gadu periodā būtu 
aptuveni 81900 euro. Ņemot vērā, ka izmaksas par transportlīdzekļa uzturēšanu, remontu un 
apkopi ir līdzīgas (iespējams, ka pilna servisa līzinga gadījumā pat nedaudz zemākas), turklāt 
transportlīdzeklim konstatētie trūkumi un apkope veicama tikai autorizētos servisos, ir lietderīgi 
slēgt līgumu par transportlīdzekļa iegādi pilna servisa nomā. Tas mazinātu ĀNPP 
administratīvo slogu transportlīdzekļa ikdienas uzturēšanai, t.i., saglabātu darbinieku kapacitāti 
tiešo darba pienākumu izpildei.  

Pamatojoties uz Pašvaldību likuma 4. panta pirmās daļas 14. punktu un 73. panta ceturto daļu, 
Atklāti balsojot, ar 13 balsīm “Par”, “Pret” – nav, “Atturas” – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 

1. Atbalstīt finansējuma piešķiršanu 81837,88 euro (astoņdesmit viens tūkstotis astoņi 
simti trīsdesmit septiņi euro, 88 centi), tai skaitā PVN, darījumam par jauna, speciāli 
aprīkota policijas operatīvā transportlīdzekļa iegādi operatīvajā pilna servisa līzingā uz 
piecu gadu (sešdesmit mēneši) termiņu. 

2. Veikt nepieciešamās izmaiņas Ādažu novada pašvaldības Attīstības programmas (2021-
2027) Investīciju plānā, precizējot pasākuma “Ā16.1.1.3.2 Pašvaldības iestāžu, 
struktūrvienību un uzņēmumu materiāltehniskās bāzes paplašināšana (operatīvā 
transportlīdzekļa iegāde pašvaldības policijai)” indikatīvās projekta izmaksas.  

3. Uzdot Ādažu novada pašvaldības policijas priekšniekam iekļaut ĀNPP kārtējā gada 
budžeta tāmes projektā nepieciešamos finanšu līdzekļus šī nolēmuma 1. punkta izpildei. 

4. Uzdot pašvaldības Centrālās pārvaldes Finanšu nodaļas vadītājai veikt šī lēmuma 
izpildes kontroli. 
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10. Par grozījumu Ādažu novada pašvaldības domes 2024. gada 27. jūnija lēmumā Nr. 
231 “Par valsts nekustamā īpašuma atsavināšanu” 

(Ilona Gotharde) 

Ziņo, ka ar pašvaldības domes šā gada 27. jūnija lēmumu Nr. 231 “Par valsts nekustamā 
īpašuma atsavināšanu” nolemts ierosināt atsavināt valsts nekustamā īpašuma “Valsts mežs 
8052”, kadastra numurs 80520010055, Carnikavas pagastā, Ādažu novadā, sastāvā esošo zemes 
vienību ar kadastra apzīmējumu 80520030539, Carnikavas kapsētas paplašināšanai. Vērš 
uzmanību, ka tika noteikts sagatavot priekšlikumu Zemkopības ministrijai nodot minēto zemes 
vienību pašvaldībai bezatlīdzības lietošanā, kamēr norisinās minētā nekustamā īpašuma 
atsavināšanas process, tomēr sazinoties ar Zemkopības ministriju tika secināts, ka nav lietderīgi 
slēgt vienošanos par atsavināmās zemes vienības nodošanu pašvaldībai bezatlīdzības lietošanā, 
jo vienošanās mērķa sasniegšanai, grafiskās ieceres risinājuma plāna izstrādei, nav 
nepieciešama zemes vienības atrašanās pašvaldības lietojumā. 

Atklāti balsojot, ar 13 balsīm “Par”, “Pret” – nav, “Atturas” – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma “Par grozījumu Ādažu novada pašvaldības domes 27.06.2024. lēmumā 
Nr. 231 “Par valsts nekustamā īpašuma atsavināšanu”” projektu un virzīt to izskatīšanai 
pašvaldības domes šā gada 29. augusta sēdē. 

11. Par atkritumu apsaimniekošanas maksu Ādažu pagastā 
(Edgars Sliede) 

Ziņo par sadzīves atkritumu un bioloģisko atkritumu apsaimniekošanas maksas noteikšanu 
Ādažu pagastā un Ādažu pilsētā ar šā gada 1. septembri - par nešķiroto sadzīves atkritumu 
apsaimniekošanu 33,96 euro/m3 bez PVN, par bioloģisko atkritumu apsaimniekošanu 20,38 
euro/m3 bez PVN, par nešķirotu sadzīves atkritumu 120 litru tilpuma trafarētu maisu 4,08 euro 
bez PVN. 

Atklāti balsojot, ar 13 balsīm “Par”, “Pret” – nav, “Atturas” – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma “Par atkritumu apsaimniekošanas maksu Ādažu pagastā” projektu un 
virzīt to izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 29. augusta sēdē. 

12. Par atkritumu apsaimniekošanas maksu Carnikavas pagastā 
(Edgars Sliede) 

Ziņo par sadzīves atkritumu un bioloģisko atkritumu apsaimniekošanas maksas noteikšanu 
Carnikavas pagastā ar šā gada 1. septembri - par nešķiroto sadzīves atkritumu apsaimniekošanu 
28,37 euro/m3 bez PVN, par bioloģisko atkritumu apsaimniekošanu 17,02 euro/m3 bez PVN. 
Savukārt ar 2025. gada 1. janvāri, nosakot par nešķiroto sadzīves atkritumu apsaimniekošanu 
29,05 euro/m3 bez PVN, par bioloģisko atkritumu apsaimniekošanu 17,43 euro/m3 bez PVN. 

Atklāti balsojot, ar 13 balsīm “Par”, “Pret” – nav, “Atturas” – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma “Par atkritumu apsaimniekošanas maksu Carnikavas pagastā” projektu 
un virzīt to izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 29. augusta sēdē. 

13. Par izmaiņām pašvaldības aģentūras “Carnikavas komunālserviss” struktūrā un 
grozījumiem Ādažu novada pašvaldības 2023. gada 28. decembra lēmumā Nr. 499 “Par 

pašvaldības amatpersonu un darbinieku mēnešalgām 2024. gadā” 
(Gunārs Dzenis) 

Ziņo, ka ar pašvaldības domes 2022. gada 22. jūlija lēmumu Nr. 320 “Par Carnikavas pagasta 
ūdenssaimniecības nodošanu SIA “Ādažu ūdens””, pašvaldības domes 2023. gada 26. aprīļa 
lēmumu Nr. 162 “Par pašvaldības siltumapgādes funkcijas Carnikavā nodošanu SIA “Ādažu 
namsaimnieks” nolemts, ka ūdenssaimniecības un siltumapgādes funkcijas Carnikavas pagastā, 
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ko līdz šim nodrošināja pašvaldības aģentūra “Carnikavas komunālserviss”, tiks nodotas SIA 
“Ādažu ūdens” un SIA “Ādažu namsaimnieks”. Informē, ka ar šā gada 31. oktobri tiek likvidēta 
Ūdenssaimniecības nodaļa pašvaldības aģentūrā “Carnikavas komunālserviss” ar sekojošiem 
amatiem: nodaļas vadītājs, vecākais santehniķis, santehniķis, komunālo maksājumu 
uzskaitvedis, ūdenssaimniecības speciālists, inženierkomunikāciju piesaistes speciālists, 
attīrīšanas iekārtu operators. 

Atklāti balsojot, ar 12 balsīm “Par” (Sniedze Brakovska (LRA), Valērijs Bulāns (LRA), Kerola 
Dāvidsone (LRA), Antra Krasta (LZS), Genovefa Kozlovska (LZS), Imants Krastiņš (JKP), 
Kristīne Lakševica (LRA), Gatis Miglāns (LZS), Karīna Miķelsone (LRA), Raivis Pauls (LZS), 
Liāna Pumpure (LRA), Jānis Vaivads(LZP)), “Pret” – nav, “Atturas” – 1 (Jānis Leja (S)), 
KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma “Par izmaiņām pašvaldības aģentūras “Carnikavas komunālserviss” 
struktūrā un grozījumiem Ādažu novada pašvaldības 2023. gada 28. decembra lēmumā 
Nr. 499 “Par pašvaldības amatpersonu un darbinieku mēnešalgām 2024. gadā”” projektu 
un virzīt to izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 29. augusta sēdē. 

14. Par Erasmus+ programmas “Personu mobilitātes mācību nolūkos” skolu izglītības 
sektora projekta īstenošanu 

(Raivis Pauls) 

Ziņo, ka Carnikavas pamatskola atsaucās 2023. gada 28. novembrī Eiropas Savienības 
Oficiālajā Vēstnesī (C/2023/1262) publicētajam uzaicinājumam “Uzaicinājums iesniegt 
priekšlikumus 2024. gadam - EAC/A07/2023 Programma Erasmus+”, un iesniedza Valsts 
izglītības attīstības aģentūrai projekta pieteikumu Nr. 2024-1-LV01-KA121-SCH-000230282. 
Informē, ka šā gada 31. maijā saņēma Valsts izglītības attīstības aģentūras vēstuli Nr. 8.-
17.1/1752 ”Par Eiropas Savienības Erasmus+ programmas Pamatdarbības Nr.1 (KA 1) 
“Personu mobilitātes mācību nolūkos” skolu sektora aktivitātē KA121 projekta pieteikuma Nr. 
2024-1-LV01-KA121-SCH-000230282 apstiprināšanu”, par atbalstu Carnikavas pamatskolas 
dalībai projektā. 

Atklāti balsojot, ar 13 balsīm “Par”, “Pret” – nav, “Atturas” – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma “Par Erasmus+ programmas “Personu mobilitātes mācību nolūkos” 
skolu izglītības sektora projekta īstenošanu” projektu un virzīt to izskatīšanai pašvaldības 
domes šā gada 29. augusta sēdē. 

15. Par Siguļu pirmsskolas izglītības iestādes “Piejūra” izglītojamo peldētapmācību 
(Antra Krasta) 

Ziņo par pašvaldības domes 2023. gada 28. septembra lēmumu Nr. 351 “Par Siguļu pirmsskolas 
izglītības iestādes “Piejūra” izglītojamo peldētapmācību”, kurā pašvaldības dome noteica 
kārtību, kādā tiek sniegti peldētapmācības pakalpojumi iestādes izglītojamajiem. Aicina 
turpināt Siguļu pirmsskolas izglītības iestādes “Piejūra” izglītojamo peldētprasmes nodarbības 
Ādažu pirmsskolas izglītības iestādes “Strautiņš” peldbaseinā no 2024. gada 1. oktobra. 

Atklāti balsojot, ar 13 balsīm “Par”, “Pret” – nav, “Atturas” – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma “Par Siguļu pirmsskolas izglītības iestādes “Piejūra” izglītojamo 
peldētapmācību” projektu un virzīt to izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 29. augusta 
sēdē. 
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16. Par nepabeigtās būvniecības objekta izslēgšanu no grāmatvedības uzskaites 
(Anita Snigireva) 

Ziņo, ka, pamatojoties uz pašvaldības domes 2023. gada 21. septembra rīkojumu Nr. ĀNP/1-
6-1/23/62 “Par 2023. gada inventarizāciju un inventarizācijas komisijām” tika izvērtēti 
grāmatvedības uzskaitē esoši nepabeigtās būvniecības objekti un konstatēts, ka objekts “Laivu 
ielaišanas vietas (slipa) izbūve Lilastes ezera un Dūņezera savienojumā” ar vērtību 12668,85 
euro izslēdzams no grāmatvedības uzskaites un izmaksas norakstāmas izdevumos. 

Atklāti balsojot, ar 13 balsīm “Par”, “Pret” – nav, “Atturas” – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma “Par nepabeigtās būvniecības objekta izslēgšanu no grāmatvedības 
uzskaites” projektu un virzīt to izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 29. augusta sēdē. 

17. Par finanšu līdzekļu pārcelšanu Izglītības un jaunatnes nodaļas funkciju 
nodrošināšanai 
(Sarmīte Mūze) 

Ziņo, ka pašvaldības Centrālās pārvaldes Izglītības un jaunatnes nodaļa konstatēja, ka 
pašvaldības izdevumi par pašvaldību savstarpējiem norēķiniem izglītības funkciju 
nodrošināšanai un līdzfinansējuma apmērs privātajām pirmsskolas izglītības iestādēm ir 
palielinājies, kā rezultātā ar pašvaldības budžetā piešķirtiem līdzekļiem nepietiek, lai turpinātu 
līdzfinansējuma izmaksāšanu līdz 2024. gada beigām. Lai pašvaldība varētu nodrošināt 
līdzfinansējumu apmērā, kāds noteikts Ministru kabineta 2016. gada 28. jūnija noteikumos Nr. 
418 “Kārtība, kādā veicami pašvaldību savstarpējie norēķini par izglītības iestāžu sniegtajiem 
pakalpojumiem” un pašvaldības domes 2023. gada 28. septembra saistošajos noteikumos Nr. 
27/2023 “Par pirmsskolas izglītības izmaksām privāto izglītības iestāžu un bērnu uzraudzības 
pakalpojumu sniedzējiem”, papildus nepieciešami 368439 euro. Izdevumu pieaugums 
skaidrojams ar to, ka ir pieaudzis kopējais izglītojamo skaits, kuriem nepieciešami minētie 
pakalpojumi, kā arī ir pieaugušas viena izglītojamā izmaksas, salīdzinājumā ar pašvaldības 
2024. gada budžeta projekta sagatavošanas gaitā izmantotajiem citu pašvaldību sniegtajiem 
datiem. Savukārt pašvaldības līdzfinansējuma apjomi privātajām pirmsskolas izglītības 
iestādēm tika aprēķināti iepriekšējā gada decembrī, balstoties uz pieņēmumiem par 
paredzamajām izmaksām, un tikai janvārī tika apzinātas iepriekšējā gada faktiskās izmaksas 
pašvaldības izglītības iestādēs (līdzfinansējuma apmēru nosaka no minētajiem faktiskajiem 
izdevumiem). Finanšu deficīta likvidēšanai iespējams novirzīt 80000 euro no ieņēmumiem par 
savstarpējiem norēķiniem par audzēkņiem, kuri deklarēti citā pašvaldībā, bet apmeklē Ādažu 
novada izglītības iestādes, jo minētā summa pārsniegs pašvaldības 2024. gada budžetā 
apstiprinātos plānotos ieņēmumus. Atlikušo nepieciešamo papildu finansējumu 288439 euro 
apmērā nepieciešams pārcelt no pašvaldības 2024. gada budžeta nesadalītajiem līdzekļiem.  

Pamatojoties uz Pašvaldību likuma 4. panta pirmās daļas 4. punktu, pašvaldības domes 2023. 
gada 22. marta noteikumu Nr. 9 “Pašvaldības budžeta izstrādāšanas un izpildes kārtība” 16.3. 
apakšpunktu, 

atklāti balsojot, ar 13 balsīm “Par”, “Pret” – nav, “Atturas” – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 

1. Atbalstīt finanšu līdzekļu papildu ieņēmumu 80000 euro apmērā pašvaldības 2024. 
gada budžeta ieņēmumu sadaļā “Pašvaldību budžeta transferti no citām pašvaldībām 
izglītības funkciju nodrošināšanai” pārcelšanu uz sadaļu “Pašvaldību budžeta transferti 
no citām pašvaldībām izglītības funkciju nodrošināšanai”. 

2. Atbalstīt finanšu līdzekļu 70000 euro apmērā pārcelšanu no pašvaldības 2024. gada 
budžeta nesadalītajiem līdzekļiem uz izdevumu sadaļu “Pašvaldību budžeta transferti 
no citām pašvaldībām izglītības funkciju nodrošināšanai”. 
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18. Par grozījumiem pašvaldības 2024. gada budžetā 
(Sarmīte Mūze) 

Ziņo par grozījumiem pašvaldības 2024. gada budžetā (4. pielikums). 

I. PĒRKONE ziņo par nepieciešamo finansējumu Jaunas pirmsskolas izglītības iestādes 
Podniekos projektam. 

I. GRĪVIŅA - DILĀNE ziņo par nepieciešamo finansējumu Publiskās ārtelpas izveide Gaujas 
ielā 31 Ādažos projektam. 

G. DZENIS ziņo par nepieciešamo finansējumu katlumāju remontam. 

Atklāti balsojot, ar 12 balsīm “Par” (Sniedze Brakovska (LRA), Valērijs Bulāns (LRA), Kerola 
Dāvidsone (LRA), Antra Krasta (LZS), Genovefa Kozlovska (LZS), ), Imants Krastiņš (JKP), 
Kristīne Lakševica (LRA), Gatis Miglāns (LZS), Karīna Miķelsone (LRA Liāna Pumpure 
(LRA), Raivis Pauls (LZS), Jānis Vaivads (LZP)), “Pret” – nav, “Atturas” – 1 (Jānis Leja (S)), 
KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt grozījumus pašvaldības 2024. gada budžetā un virzīt jautājumu izskatīšanai 
pašvaldības domes šā gada 29. augusta sēdē. 

19. Par pašvaldības aģentūras “Carnikavas komunālserviss” direktora 5. gadu darba 
atskaiti 

(Gunārs Dzenis) 

Ziņo par pašvaldības aģentūras “Carnikavas komunālserviss” direktora 5. gadu darba atskaiti 
(5. pielikums). 

K. MIĶELSONE, V. BULĀNS, A. DENIŅA, I. KRASTIŅŠ, G. KOZLOVSKA, J. LEJA, G. 
PORIETIS, I. ŠVARCE, G. DZENIS debatē par: 

1. G. Dzeņa līdzšinējo darbību pašvaldības aģentūras “Carnikavas komunālserviss” 
direktora amatā; 

2. vienlīdzīgas pieejas nodrošināšanu Ādažu pagastā un Carnikavas pagastā; 

3. sadarbību ar citām pašvaldības iestādēm un struktūrvienībām; 

4. infrastruktūras attīstību un iespējām to plānot ilgākā laika periodā; 

5. turpmākajiem darbiem un aģentūras darbības nākotnes vīziju un izvirzītajiem mērķiem. 

Atklāti balsojot, ar 14 balsīm “Par”, “Pret” – nav, “Atturas” – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 

1. Pieņemt informāciju zināšanai. 

2. Aicināt pašvaldības aģentūras “Carnikavas komunālserviss” direktoru Gunāru Dzeni 
papildināt atskaiti ar nākotnes vīziju. 

Plkst. 12.25 J. LEJA atstāj sēdi. 

G. PORIETIS informē, ka uz pašvaldības domes šā gada 29. augusta sēdi tiks sagatavots 
attiecīgais lēmuma projekts. 

20. Informatīvais ziņojums par operatoru izvietotajām mobilo sakaru iekārtām uz 
pašvaldībai piederošiem objektiem 

(Nadežda Rubina) 

Ziņo par operatoru izvietotajām mobilo sakaru iekārtām uz pašvaldībai piederošiem objektiem 
(6. pielikums). 
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K. MIĶELSONE, V. BULĀNS, A. DENIŅA, G. DZENIS, N. RUBINA, L. BERNĀNS debatē 
par: 

1. operatoru izvietotajām mobilo sakaru iekārtām uz pašvaldībai piederošiem objektiem, 
to tehnisko stāvokli, kā arī nepieciešamību veikt apsekošanu; 

2. noslēgtajiem līgumiem starp mobilo sakaru operatoriem un pašvaldību, to termiņiem un 
nosacījumiem; 

3. iespējām pārskatīt noteikto nomas maksu par mobilo sakaru iekārtu izvietošanu uz 
pašvaldībai piederošiem objektiem. 

Atklāti balsojot, ar 12 balsīm “Par”, “Pret” – nav, “Atturas” – nav, (J. Leja (S) atstāja sēdi), 
KOMITEJA NOLEMJ: 

1. Pieņemt informāciju zināšanai. 

2. Uzdot pašvaldības Centrālās pārvaldes Nekustamo īpašumu nodaļas nekustamā 
īpašuma un adresācijas speciālistei Nadeždai Rubinai: 

2.1. sagatavot informāciju priekš pašvaldības aģentūras “Carnikavas komunālserviss” 
par noslēgtajiem līgumiem starp mobilo sakaru operatoriem un pašvaldību, to 
termiņiem un nosacījumiem, lai pārliecināties, ka pašvaldības iznomāto būvju 
tehniskais stāvoklis ir pieņemams mobilo operatoru iekārtu izvietošanai tagad un 
turpmāk, izpētīt noslēgtos līgumus starp mobilo sakaru operatoriem un 
pašvaldību un citu informāciju, kā arī un organizēt atbilstoša apliecinājuma 
saņemšanu (no mobilo operatoru vai pašvaldības aģentūras “Carnikavas 
komunālserviss” darbinieku puses) pirms nomas līgumu pagarināšanas; 

2.2. izvērtēt iespējas un nosacījumus noteiktās nomaksas pārskatīšanai, pēc šī 
nolēmuma 2.1. apakšpunktā minēto objektiem un pēc 2.1. apakšpunkta izpildes. 

21. Informatīvs ziņojums par projekta Nr. 3.3.1.0/17/I/025 “Uzņēmējdarbības attīstībai 
nepieciešamās infrastruktūras attīstība Carnikavas pagasta Garciemā” uzraudzību 

(Inga Pērkone) 

Ziņo par projekta Nr. 3.3.1.0/17/I/025 “Uzņēmējdarbības attīstībai nepieciešamās 
infrastruktūras attīstība Carnikavas pagasta Garciemā” uzraudzību (7. pielikums). 

K. MIĶELSONE vērš uzmanību, Valsts kontroles lietderības revīzijā tika norādīts, ka 
Mežgarciema projektā sasniegtie rādītāji ir nulle. Informē, ka projekta īstenošanas termiņš ir 
pagarināts līdz 2026. gadam. 

Atklāti balsojot, ar 12 balsīm “Par”, “Pret” – nav, “Atturas” – nav, (J. Leja (S) atstāja sēdi), 
KOMITEJA NOLEMJ: 

Pieņemt informāciju zināšanai. 

22. Par skolēnu autobusa Iveco Daily 35S pārdošanu izsolē 
(Gunārs Dzenis) 

Ziņo, ka pašvaldības aģentūras “Carnikavas komunālserviss” valdījumā ir 2007. gada izlaiduma 
transportlīdzeklis - skolēnu autobuss Iveco Daily 35S, reģistrācijas Nr.HK7147, kura atlikusī 
bilances vērtība atbilstoši pašvaldības grāmatvedības uzskaites datiem ir 0 euro. Aicina nodot 
atsavināšanai transportlīdzekli Iveco Daily 35S, reģistrācijas Nr. HK7147, 2007. izlaiduma 
gads, pārdodot to mutiskā izsolē ar augšupejošu soli. 

Atklāti balsojot, ar 12 balsīm “Par”, “Pret” – nav, “Atturas” – nav, (J. Leja (S) atstāja sēdi), 
KOMITEJA NOLEMJ: 
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Atbalstīt lēmuma “Par skolēnu autobusa Iveco Daily 35S pārdošanu izsolē” projektu un 
virzīt to izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 29. augusta sēdē. 

 

Sēde slēgta 2024. gada 21. augustā plkst. 12.49. 
 
Finanšu komitejas priekšsēdētāja                         KARĪNA MIĶELSONE 
                     
Protokolētāja                      SINTIJA TENISA 

ŠIS DOKUMENTS IR ELEKTRONISKI PARAKSTĪTS AR DROŠU ELEKTRONISKO 
PARAKSTU UN SATUR LAIKA ZĪMOGU 

 


